

## Møtereferat

Til stede:	Eivind Maråk, Kari Birgitte Berg, Kari Bergheim, Trond Einar Garmo, Geir Pettersen, Erik Hagtun, Espen Eiken, John Kamsvåg, Ståle Rønning, Anne Marit Skancke, Hanne Siri Sund, Unni Rohnes		
Forfall:			
Kopi til:	Anne Kristine Børresen		
Gjelder:	<b>MELLOMLEDERFORUM 05.06.2018</b>		
Møtetid:	12.30-14.00	Møtested:	Møterom 7 HF

Saknr.	Saksliste	Oppfølging
<b>K 30/2018</b>	<b>INFORMASJONSSAKER</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Ferieavvikling /Backup, presisering etter møtet 22.05.2018 (Ståle)</li><li>Fakultetsstyret 30.05.2018 (John)</li><li>Administrativ organisering av områdeemnene (Anne Marit)</li><li>Sommeravslutning (Ståle)</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>18. juli er frist i PAGA. Alle må gå inn og anwise i løpet av denne dagen. I uke 29 og 30 vil det ikke bli anvist på HF. Ståle settes opp som stedfortreder. <u>Ansvar: Kontorsjefene</u>  Ferielister utveksles via e-postlista. <u>Ansvar: Alle.</u></li><li>Felles sommeravslutning for administrativt tilsatte 21.06.2018 kl. 15.00-18.00 på Bare Bambus. E-post sendes til mellomlederne som videresender til sine. <u>Ansvar: Alle</u></li></ul>

**Postadresse**  
7491 Trondheim

**Org.nr.** 974 767 880  
E-post:  
postmottak@hf.ntnu.no  
<http://www.ntnu.no/hf>

**Besøksadresse**  
Bygg 2, nivå 5  
Dragvoll  
7049 Trondheim

**Telefon**  
+ 47 73 59 65 95  
**Telefaks**  
+ 47 73 59 10 30

**Administrativ leder**  
John Kamsvåg  
Tlf: + 47 73 59 83 77

<b>K 31/2018</b>	Drøfting <b>RETNINGSLINJER FOR BEVERTNING</b> v/Ståle	<ul style="list-style-type: none"> <li>Innspillene fra møtet vil bli lagt inn i forslaget. Saken behandles deretter i ILM. <u>Ansvar: Ståle/John</u></li> </ul>
<b>K 32/2018</b>	Drøfting <b>FRISTER: FELLES RETNINGSLINJER OG PRAKSIS PÅ HF FOR INNLEVERING OG UTSETTELSE AV OBLIGATORISKE AKTIVITETER? Utgår</b> v/Anne Marit	<ul style="list-style-type: none"> <li>Saken ble utsatt til møtet 19.06.2018</li> </ul>
<b>K 33/2018</b>	Drøfting <b>KARTLEGGING AV BEHANDLING AV PERSON-OPPLYSNINGER</b> v/John Sakspapir: <ul style="list-style-type: none"> <li>Notat av 25.05.2018 fra Rektor sendt til seksjonssjefer og kontorsjefer tidligere</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>MLF sluttet seg til foreslåtte prosedyre.</li> </ul> <p>PP og liste fra møtet legges ved referatet. <u>Ansvar: John og Espen</u></p>
<b>K 24/2018</b>	<b>KONTORSJEFENES HALVTIME</b> Innmeldte saker ble kommentert og drøftet.	<ul style="list-style-type: none"> <li>Meldt inn at skilting på Dragvoll er mangelfull. Grunn til bekymring med tanke på blant annet studiestart. Tavlene fungerer, men det er mangelfull og feil skilting i byggene. Fakultetet vil følge opp. <u>Ansvar: John</u></li> <li>Informasjonsskjermer: Umulig å vite hvem man skal henvende seg til når ting ikke fungerer. Montering og oppkobling tar enormt lang tid. Fakultetet vil igjen prøve å få løst opp i flokene. <u>Ansvar: John</u></li> <li>Timeplanlegging: Situasjonen for kunsthistorie. Fakultetet har fått saken og vil følge opp. <u>Ansvar: Anne Marit.</u></li> </ul>
<b>K 35/2018</b>	<b>YMSE</b> Ingen saker	